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Härmed kallas till 

 
 

IF HANSA-HOBURGS ÅRSMÖTE 
 

 
 
 
TID: Tisdagen den 25 mars 2025 kl 18:30 
 
PLATS: Vingården Hablingbo 
  
PROGRAM: 
 
       18:30 Årsmötesförhandlingar 

 Under årsmötet behandlas stadgeenliga ärenden 
 enligt föredragningslistan 
  
       19:15 Fika 

 Föreningen bjuder alla årsmötesdeltagare på fika 
 
 
 OBS! Motioner till årsmötet skall vara 
 inlämnade senast 2025-03-17 

 
 
 
 
 

Välkomna ! 

 
 

IF Hansa-Hoburgs Styrelse 
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STYRELSEBERÄTTELSE 

 
Styrelsen för IF Hansa-Hoburg får härmed avge följande berättelse för  
verksamhetsåret 2024. 
 
Fakta om året som gått: 

Medlemskap i Riksorganisation: Sveriges Riksidrottsförbund 
Antal medlemmar totalt: 424 medlemmar  
Antal medlemmar 7 – 20 år: 166 st (85 flickor och 81 pojkar) 
Antal sammankomster totalt: 962 st (våren 497, hösten 465) 
  
Medlemsavgift 2024:  200 kronor för samtliga medlemmar 
 
Styrelsens sammansättning: 

Ordförande: Johannes Forsberg 

Kassör: Ingela Mathsson 

Vice ordförande: Viktoria Olsson 

Övriga ledamöter: Eva-Pia Mattsson, Susann Andersson,  

 Torgny Pettersson, Markus Lidman, 

 Oliver Lundberg, Rolf Mattsson.  

   

Revisorer: Linda Hallgren och Göran Nyqvist 

 Suppleant Roger Lundberg 

 
Kontaktuppgifter IF Hansa-Hoburg: 

Adress: Box 57, 623 16 Havdhem  
Telefon: 48 13 04 
E-postadress: hansa-hoburg@telia.com 
Hemsida: www.laget.se/ifhansahoburg 
Besöksadress: Hansahallen Havdhem 
Bankgironummer: 788-1089 
Kanslist: Sanna Olsson 

mailto:hansa-hoburg@telia.com
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ORDFÖRANDE HAR ORDET 

 
Vart skall jag börja? Vilket år det har varit, att bli ordförande i en sån levande, driven 
och komplex förening har varit bland det roligaste och mest utmanade jag gjort. 
Mycket tid har lagts ner men det man får tillbaka är värt så mycket mer. 
 
Några axplock av det som hänt under året. Det har satts upp belysning på Hansa-
vallen. Vi har tittat och räknat på egen lokal till gymnastiksektionen. Det blev aldrig 
posthuset på Hemse, men vi fortsätter leta och räkna. Tävlingen helg utan älg arran-
gerades i Lojsta. 
 
Sen som en tidig julklapp så vann föreningen 100 000 kronor från Joynalotteriet. 
Idrottande och folkhälsa ligger verkligen i tiden nu. Så det är bara för oss att visa 
framfötterna så skall vi nog kunna utvecklas och bli en stabil och tung hörnsten i 
folkhälsosatsningen som pågår. 
  
Johannes Forsberg 
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RF SISU Gotland har under 2024 haft ett projekt som heter Södra Gotland Samver-

kar. Därför bjöd styrelsen in Peter Rung som är en av projektledarna så att vi kunde 

vara med och vara en del av det arbetet. Han ställde många bra frågor där vi fick 

fundera kring hur vi jobbar i lagen/föreningen med våldsprevention och vad vi gör 

om vi upptäcker att någon far illa. Vid träffen fick vi se filmen “Våldsspiralen” som 

var precis ny då och som senare under 

våren fick stort genomslag med sitt 

budskap. Det var med deltagare från 

nästan alla sektioner och alla tyckte att 

dagen gett något.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styrelsen bjöd in till en processdag för de aktiva i sektionerna till Fröjel resort. Det 

slutade med att det bara var styrelsemedlemmar som var med på träffen som vår RF 
SISU representant Shamima Aktar höll i. Vi gjorde en SWOT-analys där vi såg på 

styrkor, svagheter, hot och möjligheter i föreningen. Vi pratade även om vem vår 
verksamhet riktar sig till, vår värdegrund och även en vision om hur vi vill att vår 

verksamhet ska se ut framöver. Det var en bra dag där vi i styrelsen fick mycket tid 
att prata ihop oss. Arbetet kommer att fortsätta under 2025 ihop med Shamima. 

Föreningsträff 14 januari 2024 

Processdag för styrelsen 25 augusti 2024 
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Idrottsgalan 2024 

 

Då gymnastiken hade en av sina tränare nominerad till priset årets eldsjäl 2023 så 
valde de flesta tränarna och ledare inom gymnastiken att gå på idrottsgalan. 

Det var en fantastik gala med IF Hansas Hoburgs egna Clara Pettersson som konfe-
rencié tillsammans med tv profilen Jonas Karlsson. 

Spänningen steg i vår grupp när de nominerade lästes upp för årets eldsjäl, tyvärr var 

det inte vår IF Hansa Hoburg tränare som tog hem priset. Vi hade dock en härlig 

kväll med god mat, trevligt sällskap som slutade på dansgolvet. 
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Vem är du? 

Jag heter Frida och bor i Hablingbo. Jag är gift och har 2 barn. Till vardags jobbar jag 
som klövvårdare runt omkring hela ön. Mina intressen är djur, men jag lägger även 
stor tid på mina och andras barn då jag tycker det är väldigt roligt att få vara med och 
se dem utvecklas inom sporten, men även på ett personligt plan.  

Berätta om ditt idrottsliv 

Som ung spelade jag innebandy och fotboll, mest för skojs skull. När jag sen blev 
vuxen och fick barn så följde jag med på deras aktiviteter. Jag utbildade mig till gym-
nastikdomare hösten -22 och i april -23 gick jag utbildning till gymnastikledare. Un-
der våren -24 så gick jag vidare och blev steg 2 domare i gymnastik och nu i höstas så 
blev jag även tränare i innebandy för flickor födda 13-16.  

Vad är ditt bästa ledarminne? 

Det finns så många bra minnen, men det bästa är att se tjejerna utvecklas genom att 
träna och tävla/spela match. Att få se deras glada miner och dom har alltid något 
roligt att berätta. 

Vad är din ledarfilosofi? 

Det viktigaste är att barnen ska ha roligt och träffa nya kompisar. Dom är med i ett 
lag och i en gemenskap och väldigt roligt tillsammans.  

Motivering 

Frida har ett hjärta av guld och ett ständigt leende på läpparna. Frida ser alla 
barnen och hon ser det som barnen gör bra och plockar fram det bästa hos 
dem. Frida har ett förhållningssätt som gör att barnen spirar av glädje även 
om dom tycker att något är svårt. Frida lockar fram en glädje för idrotten hos 
alla barnen oavsett om det är gymnastik eller innebandy. Frida plockar fram 
det lekfulla och ser till att alla har roligt. Frida ser till att alla får vara med på 
sin nivå och hon stöttar och peppar alla.  

Så här säger barnen om Frida: 

“Hon gör mig glad och hon är glad. Jag gillar henne” 
“Hon är snäll och glad och hon förklarar bra” 
“Om man gör fel säger hon att det inte gör något, man är bra som man är ändå!” 
“Hon blir glad när hon träffar oss och vi blir jätteglada!” 
“Hon gör oss starka, hon är tokigare än Eva-Pia (och hon är världens bästa mamma)” 

Årets ungdomsledare i IF Hansa-Hoburg 



9 

 

Alla ungdomsledarstipendiater genom åren 

1989 Tomas Olsson  

1990 Madeleine Allmungs 

1991 Niklas Hermansson 

1992 Runo Söderlund 

1993 Kamilla Klasson 

1994 Leif Nilsson 

1995 Niklas Olsson 

1996 Gunnel Österberg 

1997 Roger Jakobsson 

1998 Nina Söderström 

 Tryggve Berling 

 Sten Öberg 

1999 Annika Pettersson 

2000 Göran Nyqvist 

2001 Thomas Ronström 

2002 Linda Thuresson 

2003 Agne Engström 

 Rolf Olofsson 

2004 Håkan Hermansson 

2005 Håkan Gardell  

2006 Tommy Österberg 

 Hans-Evert Johansson 

2007 Eva Pia Mattsson 

2008 Krister Nordin 

2009 Katarina Funkquist 

2010 Roger Pettersson 

2011 Conny Hansson 

 Thomas Snöbhom 

 Mårten Pettersson 

2012 Christer Lindgren 

2013 Thomas Olsson 

2014 Susanne Karlsson 

2015 Marie Engström 

2016 Johan Sigemo 

2017 Jochem Larsson 

2018 Ingela Mathsson 

2019 Jacob Gahne 

2020 Sanna Olsson 

2021 Johannes Forsberg 

2022 Markus Lidman 

2023 Karolina Mattsson 

 Vilma Jakobsson  

2024 Frida Lorin 
Årets ungdomsledare Frida Lorin uppmuntras 

med diplom och 1500kr i belöning 
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Herrseniorer. Väntar på text 

 
Gymnastiksektionen har under 2024 fortsatt att växa. Vi har haft några olika discipli-
ner igång. 
 
KvAG (Kvinnlig artistisk gymnastik) har haft flera olika grupper som tränar allt från 
1-3 dagar i veckan. Vi har grupper igång som tränar och tävlar i pokalenserierna och 
i de olika stegserierna från steg 1-6. Turkos/Blå är dom äldsta tjejerna som har tränat 
längst och tävlar i dem högre serierna, Röd grupp har även de lite äldre tjejer, men 
dom satsar inte mot att tävla. Gul grupp och grön grupp jobbar vidare med dem olika 
stegserierna. Orange grupp är en grupp för dem som tränat sig ur Rosa grupp och 
som i år testat på sina första tävlingar. Rosa grupp för nybörjare som får prova på de 
olika disciplinerna för att inom ett år gå vidare.  
 
Vi har även truppgymnastiken som tränar några dagar i veckan. 
 
För de allra yngsta har vi haft Bamsegympa en kväll i veckan och vi har också erbju-
dit Hopp o Lek.  
 
Sommaren bjöd på ett gymnastikläger med flera glada gymnaster. På lägret tränades 
det mestadels AG men det hoppades även en del trampolin. Tränare på lägret var 
Vilma Jakobsson, Tyra-Lisa Wilson och Eva-Pia Mattsson. 
 

 

Gymnastik 

Bild på gymnaster efter tävling i Visby  
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KvAG grupperna har varit iväg på tävling i Visby och tävlat två gånger under året 
samt att de har tävlat på våra egna tävlingar KM och Ö-mästerskapen i Hansahallen. 
Vi har även haft 7 gymnaster som varit iväg och tävlat i Stockholm och det tyckte de 
var väldigt roligt och  givande. Det är alltid spännande med nya erfarenheter.  

Vi har även under året varit i Kalmar för att träna i deras specialbyggda gymnastik-
hall. Det tycker tjejerna alltid är roligt. Den 29:e juni hade vi med oss luftgolvet och 
höll gymnastikuppvisning på Hemsedagen. Det var uppskattat. 
 
Gymnastiksektionen växer som sagt var, detta innebär att vi skulle behöva fler tränare 
och mera tider för träning. Vi försöker att ha så många grupper som möjligt igång vid 
varje träningstillfälle, tyvärr har några grupper ändå fått dra ner på träningstid då nå-
gon annan har fått mera. Vi har förhoppningar om att vi ska kunna få en egen gym-
nastikhall framöver. 
 
Tränare under året har varit: 
Vilma Jakobsson, Karolina Mattsson, Helen Söderholm, Helena Cassanova, Frida 

Lorin, Regina Häglund, Ida Uddin, Gisela Wood, Sanna Forsberg, Sara Linde, Mag-

dalena Feldt, Frida Lanzaro, Johan Lanzaro och Eva-Pia Mattsson. 

Gymnastiksektionen har träffats på plats på kansliet men även över zoom och hemma 
hos medlemmarna. Sektionens styrelse har bestått av Ella Smith, Helen Söderholm, 
Vilma Jakobsson, Jenny Warmholtz och Eva-Pia Mattsson. 
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Gymnastiksektionen samlade alla tränare och sektionsmedlemar den 30/12 och bjöd 
på en hejdundrandes 3 rättersmiddag på Vingården i Hablingbo som tack för det 
gångna året. 
 
Gymnastiksektionen vill tacka alla tränare som lägger ner tid och kraft på våra gym-
naster men även alla de föräldrar som ställer upp med att plocka fram och bort red-
skap, fixar kiosker på tävlingar. I år har vi även hjälpt till på Kubb-VM genom att 
hålla ordning och städa, vi höll även i kiosken på orienteringstävlingen Helg utan 
Älg som hölls i Lojsta. 
 
Gymnastiksektionen vill rikta ett extra tack till Susann Andersson som ställer upp 
och fixar med allt i våran kiosk vid våra tävlingar. 
 
Gymnastiksektionen genom Ella Smith  

Gymnastikens framtidsplan 2025-2030 
Planen är att vi vill ha en egen hall, vi kommer jobba vidare, tillsammans med Södra 
Gotlands rid och körklubb, om ett hallbygge vid deras ridhus. 
 

Parallellt kommer vi fortsätta titta på egen hall vid Lifsungs. 
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Innebandy 

Innebandysektionen  
Sektionen bestod efter årsmötet av: 
Markus Lidman, ordförande 
Sektionsmedlemmar: Tove Jacobsson, Sara Claesson, och Anki Gustafsson.  
Senare under våren valdes Patrik Almqvist in som medlem i sektionen. 
 
Vi har haft regelbundna möten en gång per månad med uppehåll för sommaren. 
På mötena har vi bland annat behandlat Lärgrupper plus övrigt samarbete med RF-
Sisu, ekonomi, kiosk i Hemsehallen, ledarvård och aktiviteter för aktiva.  
 
Vi har anordnat en jullovsaktivitet där Hansahallen blev en öppen hall för alla våra 
aktiva spelare, vi ordnade en smålagsturnering och bjöd på tilltugg. En uppskattad 
eftermiddag mitt i jullovet.  
 
Vi har haft lag i alla Gotlands olika serier, våra lag är: 
Knattelaget, Lag Grön flickor, Lag grön Pojkar, Lag Blå Mix, Lag Röd Flickor, Lag 
Röd Pojkar, A-lag Mix, Dam-lag och B-lag/Motion.  
 
Sektionen tackar för förtroendet och jobbar vidare under 2025 med fokus att utveckla 
innebandyn inom Hansa Hoburg, utöka antalet aktiva innebandyspelare och samtidigt 
hålla ekonomin i balans. 
 
Vi vill tacka våra sponsorer erat bidrag under året, stort tack!! 
Sponsorer för året har varit: 
 
Haugs Andar, Bröderna Pettersson, Hemdarve Gård, Byggman, Lukase Gård,  
Magnus Björklund, Tony Båtelssons Alltjänst, Hellsing & Lidqvist AB och  
ICA Hoburgshallen 

 
 

Markus Lidman  

KM 2024 
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Damer 
Vi startade upp damlaget i januari 2024. Under våren spelade vi 3st matcher. Det 
kom upp till 28 spelare under våren. Jag kände att detta var ett för stort antal att han-
tera själv och bad då Magnus Wizén och Andreas Jakobsson om hjälp. 
 
Vi fick äran att spela matchen innan GFL-mix finalen i Södervärn. Detta mot Klinte-
hamn, där vi tyvärr förlorade. Två av våra spelare fick pris på den efterföljande ban-
ketten. Bästa målvakt och mest värdefulla spelare. 
 
Tyvärr nu när vi startade upp till hösten har antalet sjunkit fort och vi ligger mellan 6-
10 st deltagare per träning. Vi fattade ett beslut att dra ur laget från GFL dam. 
Vi kämpar dock på och fortsätter med träningen och hoppas att fler ansluter framöver 
igen.  

 
A-lag Mix våren 2024 
Laget får i stort sett med sig en intakt trupp från höstsäsongen och har enbart 1 spe-
lare bort till vårsäsongen, så laget har sin trupp på ca 20 spelare plus målvakt. 
Laget fortsätter träna tisdagar 20-21:30 med en närvaro på ca 15 spelare plus målvak-
ter på träningar. 
 
Inför vårens del av säsongen så låg vi på en relativt stabil andra plats i tabellen och 
inledde andra delen av säsongen 13 januari hemma i Hemsehallen som slutade med 
en 8–2 vinst, fram tills slutspelet start i april så blev det 6 vinster 2 förluster samt 1 
oavgjord. 
 
Slutspelet inledes med en rafflande grannfejd mot Sanda där man bjöds på lite mer 
motstånd än vad laget räknat med, men vi vinner kvartsfinalen med 7–5. 
Semifinalen blev en lite lättare resa sett till kvartsfinalen, laget gasade redan från start 
och hade en stabil 4–1 ledning efter första perioden och 6–1 andra, i tredje släpper vi 
några lättare mål men känner oss rätt trygga matchen igenom och vinner med 8-5 och 
avancerar till final.  

Patrik Almqvist, Magnus Wizén, Andreas Jakobsson 

Foto P. Allmungs 
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I finalen ställs man åter igen mot Gråbo 92 som varit regerande i ett många år, och 
går tyvärr in i finalen med en något skalad trupp efter 2 tunga skador i semifinalen. 
Gråbo trycker ifrån redan i första perioden och vi hänger tyvärr inte riktigt med och 
dem går ifrån till en 4-0 ledning efter 2 perioder, vi gör om i formationerna och går 
ner på folk inför tredje vilket ger resultat direkt, efter 3 minuter in i 3:e reducerar man 
till 1-4 och även 2-4 2 minuter senare, men närmare än så lyckas vi tyvärr inte 
komma och slutresultat skrivs till 6-2 förlust, laget summerar säsongens helheten 
med 14 vinster, 2 oavgjorda och 4 förluster samt en silvermedalj rikare! 
 
 
A-lag Mix hösten 2024 
Efter en stark fjolårssäsong både trä-

ningsmässigt och resultatmässigt så var 

det några frågetecken i början av hös-

ten. Totalt valde 9 (!) spelare att testa 

vingarna i Visby IBKs nystartade B-lag, 

där ibland tidigare lagansvarige Adam 

Hallenbring (som fixat precis allt in-

nan).  

 

Jag och Oliver Lundberg tog över an-
svaret för träning och match. Trots lite 
manfall så har hösten flutit på relativt 
smärtfritt och det har vart bra närvaro 
på träningar.  
 
Vi har även fått in förstärkning under hösten av målvakten Felix Dahlby från Visby 
IBKs ungdomslag samt Hansa-Hoburg legendaren Jon Lindgren som flyttat hem till 
ön. I skrivande stund ligger vi på en tredje plats av 10 lag i GFL när halva säsongen 
är spelad. Med resultatraden 6 vinster, 1 oavgjord och 2 förluster.  
 
Värt att nämna, en av lagets ynglingar Timmy Jacobsson representerar Gotlands P16 
i distriktslags SM som avgjordes nu i början av nyåret, där noterades han för ett mål. 
Vi hoppas på en fortsatt fin säsong och är man sugen på att lira är man välkommen 
att höra av sig.  

 
 
 

 
B-lag/Motion  
Senior B-lag har troget tränat under året. Vi tränar varje söndagskväll i Hansahallen 
med uppehåll för sommarlov. Antalet är alltid 12 utespelare och två målvakter. Roligt 
att kunna erbjuda innebandy på motionsnivå i föreningen.  

Simon Vernersson 

Markus Lidman  
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Lag Röd Pojkar  
Under våren spelade vi den sista delen av säsongen 2023-2024 i Mörkröd serie. Vi 
spelade många roliga och utvecklande matcher. Våra spelare fortsatte att troget träna 
och spela match. Spelarantalet sjönk något inför sommaren och några matcher var vi 
ganska skralt med spelare.  
 
Som en avslutning på säsongen åkte vi till Stockholm för att se SM-finalen i inne-
bandy på Friends Arena med laget. En rolig och utmanande resa för samtliga inblan-
dade.  
Ledarna, Stefan och Markus, tillsammans med en förälder tog sig kollektivt genom 
Stockholm med 13 spelare. Vi sov på Zinkensdamms vandrarhem, åt frukost och åkte 
sedan till arenan för att under hela dagen få möjligheten att njuta av en härlig inneban-
dyatmosfär med finalerna, både dam och herr, för säsongen.  
 
För att kunna finansiera resan fick laget uppstartsbidrag genom Svenska innebandy-
förbundet och därav hade vi också några teorilektioner under resan. Teorin handlade 
om lagsammanhållning och att vara en schysst innebandykompis.  
 
Vi är i skrivande stund 15 spelare i vårt lag och vi är i snitt 10 spelare på varje träning. 
Vi tränar två kvällar i veckan och kommer att spela match nästan varje helg.    

 

 

Lag röd Flickor 
Den här säsongen har det varit 
ganska så jämna matcher, och 
tjejerna har verkligen kämpat 
på! Det är fin sammanhållning 
och dom har roligt tillsammans 
och stöttar och peppar 
varandra. 
 
Vi har tränat tisdag och torsdag 
i hansahallen, och har nu tre 
målvakter i laget som får turas 
om att stå på matcherna. 
 
Ibland så är några tjejer födda 
13 med oss och tränar, vilket 
funkar bra! 
 
Som julavslutning ska vi åka 
och bowla tillsammans, och vi 
ser fram emot att fortsätta i 
samma anda nästa år! 

Markus Lidman  

Fredrik Jacobsson 
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Lag blå Mix  
Denna säsong hade vi 48 st träningstillfällen och 13 st matcher med god närvaro. 
Det är ett härligt gäng tjejer och killar som har kämpat på och utvecklats som lag. 
Vi ser verkligen fram emot nästa säsong med stor entusiasm. Målet är att fortsätta 
utvecklas som lag och individuellt, samt ha kul tillsammans och få en härlig lag-
känsla.  

Vi vill passa på att tacka alla spelare, tränare och föräldrar för deras engagemang och 

glada hejarop under denna säsong.  

Lag grön Pojkar 
Andra säsongen grabbarna spelar i grön serie där man spelar 3 vs 3 med målvakt, 
sammandrag har vi 1 gång i månaden på söndagar då vi spelar minst 2 matcher  3x 
10 minuter mot andra  klubbar på Gotland. Vi är runt 15 barn i truppen, utveckling 
går full fart framåt men det jag är mest imponerad över är deras laganda och kamrat-
skap. Vi har även fått en till tränare, Linnéa Hanqvist och det är vi väldigt tack-
samma.  Hon är duktig på att heja fram killarna på matcherna sen har vi fått bättre 
kvalitet på träningarna när vi är 2 ledare. 

 
 
 

 

Lag grön Flickor 
Vi är ett nystartat lag. Vi kom igång i februari i år och riktar oss till flickor födda 
2013-2016. Vi började med torsdagsträningar i Hemse under våren. Nu i höst har vi 
tränat i Hansahallen på torsdagar. Intresset har varit stort. Det är i nuläget 17 in-
skrivna och aktiva spelare i laget. Deltagarantalet på träningar och matcher har varit 
stort med cirka 12 spelare per gång.  
 
Vi har övat mycket på att våga ta plats och tro på sin förmåga att hantera klubba och 
boll. Alla som vill har fått prova att vara målvakt. Det har varit god sammanhållning 
i laget och alla får verkligen vara med. Under våren deltog vi i ett sammandrag på 
Hemse. Under hösten har vi varit iväg på tre sammandrag, ica maxi arena, Hemse 
och Slite. 

Markus Lidman  

Daniel Möller, Frida Lorin, Josef Båtelsson 

Bild från målvaktsutveckling i Hemsehallen   
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Knattelaget 
Knattelaget består av ca 15 barn där majoriteten är födda mellan 2017-2019. Fokus 

för gruppen är lekfyllda träningar och att alla skall tycka att det är roligt. På våren 
fortsatte det nystartade laget att endast träna men nu under hösten så har vi även spe-
lat matcher i Knatteligan. Det var spännande för spelarna att få dra på sig matchstäl-

let för första gången och man såg att de växte väldigt mycket när de gick in på pla-
nen i ICA Maxi Arena som ett lag. Det andra sammandraget för hösten var vi själva 

som arrangerade i Hemsehallen vilket var väldigt lyckat och uppskattat både av be-
sökande lag samt oss själva.  

 Anna Duse 

Linnéa Hanqvist  

Bild från 

målvaktsutveckling 

i Hemsehallen   
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Målvaktsutveckling 
Ett inarbetat koncept där vi i Hansa 
Hoburg får möjlighet att under några 

intensiva timmar i hallen utveckla 
våra målvakter. Endre IF är initiativ-
tagare och  målvakter från Endre IFs 

a-lag tillsammans med målvakter 
från Visby IBKs a-lag leder träning-

en.  

Under våren var det 8 målvakter från 

Hansa Hoburg som deltog. Mycket 

uppskattat och värdefullt evenemang 

som stärker målvakterna och även 

samarbetet mellan våra föreningar. 

Vi tror och hoppas på en fortsättning.  

Markus Lidman  
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Bordtennis 

 
Seniorer 
Seriespelet i division 4 började i oktober 23 med 9 lag där lagen möttes en gång, vi 
var femma efter grundserien, sedan blev det slutspel där vi fick möta Klintehamn IK 
i kvartsfinal som vi vann med 5-4 sen mötte vi IFK Visby i semi där det blev förlust 
med 3-5. 
 
Vi hade deltagare med i samtliga tävlingar under året och hade en del framgångar.  
 
Resultat som kan nämnas: DM, David Nilsson 3a i Herrsingel, Malte och David 3a i 
herrdubbel.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
I östersjömästerskapen var vi också som vanligt med både som deltagare och i sek-
retariatet. 
 
 
 
Barn och ungdom 
Under det gånga året har det hänt väldigt mycket i bordtennissektionen. I februari 
var en grupp inne och spelade gutepoolen med mycket fina placeringar som följd. 
När vi skulle starta upp höstterminen så var det många nya barn som dök upp efter 
att bordtennisen fått komma in i mediavärmen igen p.g.a. OS-framgångarna för våra 
duktiga landslagsspelare. 

Arkivbilder på David och Malte 
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I slutet på september var vi med och arrangerade idrottens dag på Hemse, späckat 
schema och många barn kom och testade, efter det växte gruppen något otroligt. 
Kände att det började bli för många barn att hålla koll på och lade ut en förfrågan att 
få tag i en ledare till, vilket gick mycket bra, under hösten har Sara Thorslund gått in 
som ledare i sektionen vilket underlättade och ökade kvaliteten på  träningarna otro-
ligt mycket. 
 
Men vi hade problem med att borden var för få, så under vintern har vi köpt in två 
nya bord. Nu är vi snart i fas med bordsantalet till barnen, men några till kommer nog 
behövas. 
 
Under hösten har vi deltagit i två tävlingar i både DM och Skinkspelen har mycket 
fina placeringar uppnåtts. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Framtidsplaner för bordtennisen 
Förhoppningen är att vi varje år framöver skall införskaffa ett par nya bord dels för 
att få fler, men även slippa sätta upp de gamla tunga borden. Sen kommer vi titta över 
våra hagar ute på Hansavallen, men det kommer nog behövas fler. Till det kommer 
inköp av domarbord och nya räkneverk för att kunna hålla i tävlingar igen. 
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Orientering  

 
 
Nattcup 3 
Nattcup 3 genomfördes den 
21 februari med Arenan vid 
Hamnfiket/bastun i Klinte-
hamn, 35 orienterare från de 
gotländska klubbarna deltog. 
Banläggare var Carl-Eric 
Berglöv. 
 
 
”Påskriset” 
”Påskriset” motionsoriente-
ringen på Långfredagen, i år 
på ny vår nya karta 
Mallgårds i Fröjel, start o 
mål straxt väster om Mall-
gårdsklint. 
 
Russen på Lojsta har sitt 
sommarbete där, men nu var 
det 77st tvåbenta som orien-
terade i den fina terrängen. 
Carl-Erik Berglöv ordnade 
det mesta med banläggning 
mm. 
 
 
 
 
Mol 9 på Klinteberget 
Den ständigt aktive och engagerade banläggare och kartritande Carl-Erik 
fixade även motionsorientering nr 9 på Klinteberget. 42 orienterare deltog. 
 
Visbygymnasiets idrottsdag 
OL sektionen fick även i år förfrågan att hjälpa till med gymnasiets idrottsdag. 
Det blev orientering och nytt för året även inslag av Gutnisk idrott. 
Eleverna som deltog har ju idrott o hälsa som tillval i sin skolgång, 
så de var riktig taggade och deltog med stort engagemang. 
Riktigt roligt för oss lite ”äldre” att umgås med ungdomarna. 
Lennart, Maj-Britt, Carl-Erik, Ann-Christine, Jerker, och Ulf Ahlqvist deltog som 
ledare. 

Bild från Helg utan älg, foto Viktoria Olsson 
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”Suderträffen” 
Klassiska Suderträffen avgjordes den 22 september vid Plantskolan i Fröjel. 
Ett 60 tal orienterade på den nya Mallgårdskartan. 
Efter målgång blev det traditionsenligt ”kaffikalas”med hembakat. 
Tillgången till Plantskolans anläggning är verkligen uppskatta av oss 
som arrangörer, Natt-Dm avgörs på samma plats 2025. 
Tack till alla som bakade och kokade fika mm. 
Banläggare var Lennart Gardelius. 
 
”Skinkjakt” 
Den 27 November avgjordes  etapp 3 av ”Skinkjakten” en enklare 
Nattorienteringstävling, på Lindeberget. 45 löpare deltog och Carl-Erik Berglöv 
var banläggare, ( några julskinkor lottas ut efter finalloppet den 4 december 
och överskottet på 2500 betalades in till musikhjälpen) 
 
 Datorstödet och resultatredovisning vid alla våra motionsorienteringar har 
Viktoria Olsson fixat med stor bravur! 
 
Egna träningar 
Uppstart i ol-sektionen anordnades den 7 jan med orientering i ett snötäckt Havdhem, 
med fika efter i Havdhems bygdegård. 
 
Carl-Erik fixade en träning den 25 februari i sydöstra delen av Mallgårdskartan i ett 
för oss nytt 
område, korv o fika blev belöningen efter ol-passet. 
 
Den 17:e mars var det tränings-ol för klubben i norra delen av Mallgårdskartan. 
Lennart lade banorna i snötäckt terräng 
 
Lillkorpen 
Hansa-Hoburg hade huvudansva-
ret för att arrangera Lillkorpen 
vilket innebar att hålla ihop trå-
darna vad gäller arena, parkering 
och att söka tillstånd med mera. 
Tävlingen hölls den 1 maj på 
Stangmalmen. Det var ett lyckat 
arrangemang tillsammans med 
de andra klubbarna på ön. Solen 
sken och det var fler deltagare än 
förra året.  
 

 

Bild från Helg utan älg, 
foto Viktoria Olsson 
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Helg utan älg 
Höstens stora arrangemang var att vi hade huvudansvaret för Helg utan älg. Tillsam-

mans med Visborgs OK planerade vi och såg till att den stora tävlingen blev av. Are-

nan var vid Lojsta slott och det var en perfekt plats att ha tävlingen på. Det stora job-

bet med banläggning för lördagen och söndagen påbörjades redan året innan. Det 

gjorde även jobbet med att söka olika tillstånd, kolla med markägare, anmäla till 

Polisen och länsstyrelsen att vi skulle ha tävlingen och se över att vi hade funktion-

ärer.  

Veckorna innan gick till att organisera hur arenan skulle byggas upp och material till 

dusch och annat skulle komma på plats. Många funktionärer från klubben hjälpte till, 

även från Visborgs OK och andra klubbar gav oss en hjälpande hand. Vi hade stor 

hjälp av gymnastiksektionen med flera som skötte kiosken och grillandet av hambur-

gare. Vi planerade för att det skulle starta ungefär 800 st per dag, det blev ca 900 st. 

Vi är så glada att vi klarade av att arrangera den här stora tävlingen utan större 

missöden. Klubben har också visat att det går att ta sig an ett sånt här uppdrag och 

med hjälp av andra sektioner få till ett fantastiskt arrangemang. Vi är så glada och 

tacksamma för all hjälp och sponsring vi fick och det gör att vi kanske kan ta på oss 

något liknande igen om något år. 

Bild från Helg utan älg, foto Viktoria Olsson 
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Medelgympa 

Medelgympan för vuxna i föreningen är en akti-
vitet som har funnits i nästan tio år. Detta tack 
vare Birgit Hinas som flyttade till Grötlingbo 
och hon var gympaledare i Visby sedan många 
år. Till en början startade vi upp en medelgym-
pagrupp i bordtennislokalen i Hansahallen men 
Birgits popularitet spred sig över bygden och 
snart hade vi deltagare till två grupper efter 
varandra. 

Vi är många som förundrats över hur Birgit har 
haft lust och orkat hålla i grupper både i Visby 
och i Havdhem varje vecka under alla dessa år.  

Birgit har många styrkor som gympaledare men 
det som jag tror att alla kan hålla med om är 
hennes fantastiska förmåga att sätta ihop sina 
pass med övningar och musik som alla gillar. 
Nya pass varje termin och ett naturligt lugn som 
ledare har gjort att många deltagare kommit till-
baka varje termin år efter år. Flera av deltagarna 
har varit med sedan starten. 

Under året som gått har vi haft totalt 27 deltagare i två grupper i bordtennislokalen. 
Birgit har genomfört ca 60 pass om året hos IF Hansa-Hoburg och det borde i runda 
slängar bli ca 600 pass på 10 år. Mycket imponerande!!!! 

Ingen blev förvånad, bara ledsna, när Birgit i god innan terminens slut meddelade att 
det nu var dags att leva utan att vara bunden av fasta aktiviteter varje vecka. Vi tackar 
för all tid och allt engagemang Birgit har lagt ner på oss motionärer och hoppas att vi 
får se henne som deltagare på någon av klubbens motionsaktiviteter framöver. 

 

Idrottsskolan Hasse Hansa 

Efter att ha haft uppehåll under våren tog vi ett omtag och drog igång igen till hösten. 
Gensvaret var mycket bra, ett stor grupp med glada och nyfikna barn dök upp. 
Föräldrarna denna termin har gjort det till en fröjd att vara med och organisera Hasse 
Hansa, hitta föräldrar som vill hålla i aktiviteter har inte varit något problem. 
Extra kul har det varit att lite nya aktiviteter letat sig in så som Kempo och dragkamp. 
Nu hoppas vi att även våren blir lika lyckad och rolig. 
 
Johannes Forsberg 
 

Motion 

Gunnel Österberg 
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Allsidig träning på söndag kvällar 
Det är många år nu, som vi använt vår fina Hansahall, på söndagskvällarna. Träning-

en är individuell i eget tempo och förmåga. I några övningar används gummiband. 

Ett stort Tack till positiva Tanja som med stor entusiasm, hjälper oss (ca 20 personer) 

att bibehålla rörlighet, balans, styrka och kondition. 

 

Cykelutflykter 

Vi hjälps åt att hitta lämpliga rundor. Det blev 4 stycken i år. Gemensamt för dessa är 

att man bl.a  kommer på stigar, skogsvägar och ställen som man kanske inte varit på 

tidigare. Turerna är på ca 2 mil, och en del tar elcykeln.  

 

• 1 maj startade vi vid Lojsta slott. När vi kom till russparken var det dags för en 

trevlig fikastund. 

• 6 juni träffades vi vid Burs kyrka. Första stoppet vid Hjorters Kapell, där vi fick 

intressant guidning. Sedan stannade vi vid Stavgard, även där fick vi många 

berättelser till del. Jätten Edman fick även en påhälsning. 

Cykeltur Burs Stavgard 
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• 11 augusti startade vi vid Hemsegården. Via gamla järnvägen kom vi till 

Stånga station på utsatt tid. Ett fikastopp, med information om platsen, och bad 

för de som ville, vid fina Asa träsk. Denna förmiddag var tidvis blåsig. 

• 22 september, samling vid Sproge kyrka. En fin fin sensommardag. Vackra 

Ekstakusten, och paus vid Kronvallsboden.  

Vi kommer att fortsätta med denna aktivitet 2025. 

Gunnar Pettersson  

Badminton 

Under 2024 har det fortsatt att vara torsdagskvällar vi träffats och spela badminton. 

Nya spelare har tillkommit, både äldre men också lite ungdomar, vilket är mycket 

positivt. Fler planer används och vi får hoppas att fler hittar hit.  

Cykeltur Burs prästgårdsplan 

Cykeltur Ekstakusten 
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Seniorer 

Hansa Hoburgs fotbollssäsong började den 14 februari 2024 på Hemses konstgräs 
för en träning i snö och snålblåst. Precis som det ska vara!  

Vi deltog i DM för första gången på flera år men fick den tuffaste möjliga start. Inte 
nog med att Gute stod för motståndet i första matchen. Stället glömdes kvar i 
Burgsvik när matchen var på Säve. Med tio minuter till avspark fick vi in stället och 
matchen kunde spelas. Tyvärr så blev det 5-0 till Gute, men men. Efter vinst mot 
Levide, 2-0, och förlust mot Visby AIK, 1-2, så var det bara Fårösund kvar som vi 
skulle möta på Burgsviks IP helgen innan midsommar. 

Laget var i stora delar intakt från föregående år. Det märktes under vårsäsongen, då 
laget gick obesegrade genom serien och toppade tabellen under sommaruppehållet. 
Då togs vi ned på jorden igen av Fårösund i den sista DM matchen som blev en klar 
3-0 i deras favör. Men vi körde en trevlig våravslutning med laget på Burgsviks 
Krog så dagen var inte allt för dum.  

Under hösten däremot så blev det grus i vårt segertåg. Trots att vallen lystes upp av 
fyra stycken strålkastare som monterades under våren så såg det mörkare ut i resul-
tatraden. Vi fick tillslut se oss besegrade av Hangvar/Fårösunds kombinerade B-lag 
i serien och slutade säsongen på en andra plats.  

Men som högst placerade A-lag i serien så fick vi bud på spel i division 4 under 
2025 som vi, efter att ha kollat med spelartruppen, tackade ja till!  

Nu är det nya tag som gäller då vi hoppas kunna vara med bättre i 4:an än sist!  

Ha de gott så ses vi på Vallen i sommar!  

Svante Båtelsson 

Fotboll 

Division 5 Herrar M  V  O F  GM  IM P 

1. Hangvar SK B/Fårösund GoIK 14 11  2 1  60 - 34 35 

2. IF Hansa-Hoburg  14  8  2 4  40 - 27 26 

3. Fardhem Garda BK B 14 7  4 3  31 - 10 25 

4. Visby BoIS B 14 7  2 5  61 - 29 23 

5. Dalhem IF 14 7  0 7  43 - 45 21 

6. IFK Visby C 14 6  1 7  25 - 37 19 

7. Visby AIK B 14 2  2 10  21 - 52 8 

8. Klintehamns IK B 14 0  3 11  14 - 61 3 
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Barn 

I maj startade fotboll för barn födda 2014-2017. 23 barn kom på första träningen. 
Intresset var stort även bland yngre barn. Därför startade vi i juni en grupp för barn i 
yngre åldrar. Det har varit cirka 10-12 barn per grupp och träningstillfälle.  

Vi har haft 29 bollar och ibland har de inte räckt till. Väldigt roligt tycker vi. Vi har 
tränat på Hansavallen under torsdagar i maj, juni och augusti. Vi startar alltid med en 
liten samling där barnen får berätta sitt namn och svara på veckans fråga som t.ex kan 
vara, vilken är din favoritglass?  

Därefter värmer vi alltid upp med en lek. Vi övar bollteknik, passningsspel, attityd, 
samarbete och självklart storfavoriterna hos barnen, match och hinderbana.  

Nu i vinter har vi ett samarbete med Levide IF för de barn som inte kan slita sig från 
fotbollen. Vi tränar i Hemsehallen på söndagar.  

Syftet med våra fotbollsträningar är att barn ska känna glädje i att röra sig. Alla barn 
ska känna sig sedda. De ska få en glimt av hur roligt det är med fotboll men framför-
allt ska ALLA barn känna att de får vara med.  

Ledare för den yngre gruppen har varit Frida Lanzaro och Johan Lanzaro. 

Ledare för den äldre gruppen har varit Katarina Edlund, Johan Åman, Josef Båtelsson 
och Lina Båtelsson. 

Ledare för vinterträningen är Emma Alvengren och Johan Åman. 

När våren kommer ses vi åter på Hansavallen.  

Vi hoppas det finns massor av fotbollssugna barn som vill komma och vara med.  

Mer info kommer. 

 
 
Futsal 

Under vintern så har vi på fredagar samlats ett gäng för att lira futsal i Hemsehallen. 
Gott häng och bra tugg gjorde det till en omtyckt avslutning på arbetsveckan. Vi del-

tog i Gotlands högsta futsalserie, där vi lyckades kriga till en 4:e plats i serien efter en 
magisk vändning mot Gute från 1-4 till 6-5! I DG cup så var det tyvärr en målskill-

nadsaffär som stoppade oss från att avancera ifrån gruppen vidare till slutspel. Nästa 
vinter fortsätter vi på samma spår med förhoppningsvis bättre lycka! 

Jacob Nilsson, Jonatan Snöbohm 

 

Fotbollens framtidsplaner 

Upprätta ett enklare gym på Hansavallen i maskinhallen 
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Anläggningsgruppen 

Säsongen inleddes med att målen tvättades. 

Båda entrébollarna tvättades och målades. 

De två träläktarna lagades och målades. 

Enarna vid träläktarna sågades ner och städades bort. 

Service av gräsklippare utfördes. 

Bröderna Pettesson servade traktorn. 

Under säsongen utfördes gräsklippning och trimning runt omkring fotbollsplanen. 

Fotbollsplanen klipptes med den stora klipparen inför matcher av Torgny P. Torgny 
såg även till att robotklipparna blev underhållna och servade. 

Leif Olsson har under säsongen kritat planerna på vallen samt även på Burgsviks IP 
där en match gick av stapeln under sommaren 

Klätterskydd på lyktstolparna sattes upp av Göran P och Börje N. 

Leif Olsson har under vintern renoverat och målat fönsterbågarna på klubbhuset. 

Arbetet beräknas vara klart i mars. 

Arbetsgruppen kommer att slipa och måla fönsterkarmarna under kommande år 2025. 

Arbetsgruppen 2024 bestod av: Torgny P, Roffe M, Börje N, 

Benny W, Roger O, Göran P, Leif O, David F, Thomas R. 

Här varde ljus! 
”Varför spelas matchen ikväll på Hemse??” Det frågade sig 
Carina Thomasson boendes mittemot Hansavallen hösten 2023. 
”Finns inget ljus på plan”  Svarade Benny Wallin. 
 
Precis så var det, pga brist på domare fick fotbollslagen anpassa 
sina speldagar utifrån när det fanns domare tillgängliga.  

Vare sig det var ljust eller mörkt ute. Det gjorde att många matcher hamnade på var-
dagar och därmed också på dom upplysta konstgräsplanerna på t ex Hemse. Inget ont 
om Hemse. Men, som dom flesta upplevt när dom har besökt Hansavallen för att se på 
fotboll så är det en betydligt trevligare miljö och bättre kiosk än det finns på Hemse, 
vilket ju är viktigt i en bygd som Grötlingbo/Havdhem med ett smalare utbud. Att 
kunna åka en kort bit i september onsdagskväll, ta en mosbricka (2024 års kiosknyhet) 
och prata med folk samtidigt som man kan passa på att se på fotboll. Det är viktigt! 
Det är inte bara viktigt för åskådarna, även för hela gänget som sköter om planen, och 
för föreningen att det finns en mening att hålla igång en så fin anläggning.  
 
Allt detta kändes genast väldigt hotat, om det är 10 hemmamatcher under ett år, varav 
mer än hälften av dom spelas under tiden på året när kvällsmatcher på vardagar inte är 

aktuellt, då blir det inte så många matcher kvar, som behöver klippning och kritning 
eftersom vi bara har 1 seniorlag som nyttjar 11-mannaplanen. Så efter att ha tittat på 

en match i AUGUSTI på Hemse konstgräs vi spelade, då kände jag att det här kom-

mer bli döden för fotbollen.  
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Vem vill fortsätta spela för oss om vi ska spela i Hemse?  
Naj, lyse måste vi ha. 
”Det kostar” 
Jo. Men hur mycket? 

Jag satte igång och kontaktade leverantörer i Sverige av belysning till fotbollsplaner. 
Så fick jag in flera offerter. Det kostar mycket konstaterade jag. Över 1 miljon kro-
nor för bara materialet, (inkl moms då vi som föreningen ej är momspliktiga). Men 
tack vare en av leverantörerna som orkade vrida och vända, tänka om, banta ner det, 
men ändå bibehålla så pass bra lyse att det räcker för match på vår nivå men att det 
bara krävde 4st stolpar istället för 6st.  

Då kom vi ner till 552,500kr. Inte lite, men ändå mycket mindre. Därutöver blev det 
124 619kr i arbeten (det utfördes EL-installationer av Adam Hallenbring, Grävning 
för fundament och kabelläggning, utfört av Niklas Gardell (Tony Båtelsson) Elert 
Båtelsson och Josef Båtelsson. Lastbil med kran för att lyfta upp stolparna utförde 
Brucessons gräv. Göran Pettersson (tvärs över vägen) hjälpte till vid monteringen) 

Så 677 119kr ”skudd vi ju haft” och som tur var fanns det pengar kvar i EUs jord-
bruksfond för landsbygdsutveckling som Länsstyrelsen handla inom landsbygdspro-
grammet. Den projektperioden var dock på väg att ta slut vid årsskiftet 23/24. Däref-
ter hade det alltså inte gått att göra en ansökan. Så då ringde jag och kollade av med 
dom hur mycket pengar som kunde tänkas finnas kvar. Det verkade finnas en slant. 
Och ett projekt med belysning på en fotbollsplan på landsbygden kunde falla inom 
ramarna för vad dom kan ge pengar till. Dessutom var stödet på hela 90% av investe-
ringen vilket är ovanligt högt (arvsfonden är runt 80%). Så det var bara direkt att 
kasta in en ansökan, i det här skedet hade jag inte nämnt det för någon utomstående 
(någon annan förening kanske söker för samma sak så tar pengarna slut?)  
Jag hade dock nämnt det för styrelsen som var 
positiva ”men vi får väl se om det går igenom”.  

 



32 

I ansökan lyfte jag upp hur viktig platsen är för alla boende på hela södra Gotland. 
Det fanns ju t ex en ruta för ”Hur många kommer ha tillgång till er investering?” Och 
där fyllde jag i hur många som skulle ha Hansavallen som sin närmsta belysta natur-
gräsplan och det är ju väldigt många. Bortser vi från Hemses konstgräs så är nästa 
fotbollsplan med naturgräs och lyse Gutavallen. Dock kändes det som det kunde bli 
tufft att motivera 677 119kr till 4st lampor på en fotbollsplan där det spelades ~10 
matcher per år och 1 träning/vecka under samma period. Men alla andra lag med 
samma problem borde ju vilja komma till vår belysta plan och spela istället för Hem-
ses konstgräs? Javisst! 
Sen finns det ju såklart andra aktiviteter som kan ha nytta av det också. Tillslut kän-

des ansökan bombsäker! Beviljat blev det också! Styrelsen tyckte att vi kör! Fantas-
tiskt!  

Sen var det bara att köra igång. På grund av ett lite mindre tålamod så var förhopp-

ningen att köra igång så snabbt det bara gick, för att ha det färdigt under våren. Trots 
lite längre leveranstider på själva masterna så fick vi hem fundamenten tidigt och 

Niklas kunde komma igång och gräva ner dom. Det konstaterades rätt snabbt att det 
kanhända var lite väl tidigt på våren (13mars) Blött blev det och det var inte den lätt-
aste uppgiften att få till bra. Under grävningen fick vi se spåren av den gamla löpar-

banan med tegelkross. 

Sen därefter så gick det av bara farten när resterande material tillslut anlände och 15 
Maj var det klart! Tack vare en fantastisk insats av alla inblandade så gick allt otro-
ligt smidigt. En otrolig känsla var det att få se Hansavallen upplyst i mörkret (när 
man väl hade lärt sig lampknappen, den var dimbar)  
Själva lyset kom till störst nytta först i Augusti/September (förutom den natten i maj 
då någon glömde släcka efter sig efter en sen kväll i Burgsvik och det lyste hela nat-

ten) Flera andra föreningar hörde av sig och ville lägga sina hemmamatcher hos oss i 
stället för på Hemse konstgräs.  
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Så häftigt var det att få se Klinte Dam och FG/Levide Dam spela hemmamatcher på 
Hansavallen i strålkastarljuset, även FG herr lade sina träningar under Div 3 kvalet 
hos oss för att kunna träna på naturgräs sent in på hösten. 10 träningar och 5st extra 
matcher blev det under första hösten tack vare belysningen.  

En ny intäktskälla för föreningen med mer tillfällen för kiosk och mosbrickor. Även 
en betydligt mer utnyttjad fotbollsplan (FG fick order om att dom minsann fick se till 
att byta planhalva oftare så det inte slet för mycket på gräset i den sena hösten) 

Vi hoppas att fler verksamheter kan utnyttja planen året runt i framtiden också. När 
det lyst 100,000 timmar så har lamporna fortfarande 90% effekt kvar, så se nu till att 
använda det massor! Lyser det för sent så lyser det in till Carina Thomasson som 
undrade varför matchen skulle spelas på Hemse, hon och Göran vet hur man släcker. 
Benny Wallin har också fått fler tillfällen nu tack vare sin önskan om lyse att åka till 
vallen för en korv med bröd. Och det är viktigt! 
 
Tack till alla som såg till att detta blev av och tack till Hansa/Hoburg som vågar ta i 
när det behövs! 
 

Oliver Lundberg 
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Under 2024 har vi försökt hålla motionsspåret vid hansahallen i så bra skick som 
möjligt. Vi har hållit kontakt med Region Gotlands vaktmästare om broar som har 
behövts rustas, träd som har fallit och el som har bråkat.  

En ide om att sätta ut en vilobänk på spåret kom upp. Vi tog slag i saken och fick 

virket sponsrat från Gotlandsflis och vår härliga anläggningsgrupp byggde ihop den. 

Bänken fick redan första dagen fin respons. 

Barnens trygghet 

Styrelsen har beslutat att från och med 2020 ska alla i IF Hansa-Hoburg som på  
något vis är ledare för barn och ungdomar visa upp ett utdrag ur belastningsregistret. 
Detta gör vi för alla barns trygghet! 

Utdraget ska visas upp för någon i styrelsen. Har man ingen sektionsrepresentant i 
styrelsen, så går det bra att visa för någon annan som sitter i styrelsen. Från och 
med 2021 ska detta årligen visas upp. Detta ska göras i mars.  

För att beställa detta utdrag går man in på: Polisen.se / Belastningsregistret / Annan 
verksamhet än skola och barnomsorg 

Spåret 
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IF Hansa-Hoburgs verksamhetsidé 

Skapad 2008. Reviderad 2012 och 2016 

Föreningens verksamhetsidé 

”Vi vill vara en gedigen, trygg och välskött förening med verksamhet i framkant 
och med öppenhet för nya utmaningar” 
 
Verksamhet i IF Hansa-Hoburg ska utformas så att den blir tillgänglig för alla och att 
den organiseras enligt demokratiska former. 
 

Vi riktar oss till: 
• Alla som är intresserade av vår verksamhet 

 
Vi erbjuder: 

• Motion, lek, motorik, träning och tävling 
• Social gemenskap, glädje och livslångt intresse för idrott 
• Hälsa, allsidighet och god livskvalitet 

 
Vi verkar för att (vision): 

• Bibehålla och utveckla de idrottsformer medlemmarna efterfrågar 
• Få nya motions- och tävlingsformer 
• Utveckla både topp- och breddidrott 
• Skapa gemenskap, delaktighet och omtanke 
• Ha samarbete med skola, näringsliv och andra organisationer 
• Ha en trygg verksamhet där vi inte accepterar alkohol, mobbing, droger, doping 

eller sexuella ofredanden 
 

Vi vill uppnå: 
• Ett brett utbud 
• En positiv bild av föreningen och dess verksamhet 
• Engagerade, stöttande och utbildade ledare 
• En stabil organisation 
• Ett stort och brett engagemang hos våra medlemmar 
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 Resultatrapport 2024 
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Balansrapport 2024 
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Revisionsberättelse 2024 
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 Budget 2025 

 

Kansli och anläggning 
 Intäkter Kostnader 

Medlemsavgifter 75 000 
Bidrag/stöd 175 000 
Lotterier 50 000 
Jobbaktiviteter 15 000 

Summa intäkter 315 000 

Personal  90 000 
Kontor/administration   30 000   
Underhåll anläggning   20 000 
Drift anläggning  55 000 
Försäkringar  17 000 
Plan/hallhyra  95 000 
Avskrivningar  20 000 

Summa kostnader 327 000 

Sektioner 
 Intäkter Kostnader 

Bordtennis 16 800 13 300 
Fotboll 87 000 87 000 
Gymnastik 85 000  82 000 
Orientering 36 000 36 000 
Innebandy 125 000 124 500 
Motion 45 000 40 000 

Summa sektioner 394 800 382 800 

Totalt 709 800 709 800 
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Innebandy 

Bibehålla antalet lag med fler aktiva och ledare i varje lag.  

Hitta lämpliga matcher/seriespel åt damlaget.  

Genomföra "Samla ledarteamet", ledarutbildning och ledarutveckling.  

Genomföra Klubbmästerskap som säsongsavslutning för alla aktiva spelare och ledare. 

 

Gymnastik 

Fortsätta bedriva träning i KvAG. 

Fortsätta Truppträning. 

Fortsätta Bamse. 

Fortsätta hopp och lek. 

Vidareutbilda våra tränare. 

Utbilda och vidareutbilda domare. 

Rekrytera flera tränare. 

Resa med en del av KvAG gymnaster på fastlandet och 
tävla. 

Truppen kommer iväg på tävling. 

Arrangera KM och Ö-mästerskapet i KvAG. 

Trupp arrangerar en tävling. 

Arrangera uppvisning för föräldrar och föreningen. 

Anordna helgläger för gymnaster i skolåldern.  

 

 

Motion 

Cykelutflykter i vårt närområde 

Allsidig träning för vuxna 

Motionsgympa för vuxna 

Öppna för nya idéer på motionsaktiviteter  

  

Bordtennis 

Få fler att barn att spela bordtennis, dels de som vill 
satsa på sporten men även fånga upp de som bara vill 
ha roligt när de spelar. Ställa upp i tävlingar och 
framöver försöka hålla egna tävlingar. 

Verksamhetsplanering 2025 

 



41 

 

 

Idrottsskolan 

Alla barn som går i Öja, Havdhem, Stånga och Garda skola från förskoleklass till 
klass 2 skall ha möjlighet att få delta i idrottsskolan. 

Föräldrar har huvudansvaret för idrottsskolans genomförande, gärna i ledarlag. 

Sektionsledare/tränare får kallas in vid behov. 

Klubben står för alla kostnader, t.ex resor, hyra och material. 

Alla barn ska få en positiv start i sitt idrottande, omgivningen skall var lugn och 
trygg med vuxna/föräldrar med i gruppen. 

All verksamhet ska bygga på lek och rörelseglädje. 

Barnen skall få inblick i olika idrotter och aktiviteter. 

 

Orientering 

Arrangera motionsorienteringar  

Arrangera tävlingarna Natt DM, Suderträffen och Ungdomstrollet 

Försöka få fler orienterare både till träningar samt tävlingar. 

Ha egna regelbundna klubbträningar i närmiljö. 

Hjälpa till med Hasse Hansa. 

Delta i GOF:s träffar. 

Delta med minst tre lag i DM-stafett. 

Ansöka om bidrag för att göra i ordning karta över 
Sandham och fortsätta med Mallgårds. 

Hjälpa till med Hittaut 

Åka på resa till Veteran SM på Öland 

 

Fotboll 

Delta i seriespel för seniorer i div 4. 

Delta i Futsal-seriespel för seniorer div 2.  

Vidareutveckla seniorverksamheten och ungdomsverksamheten  

Vidareutbilda våra ledare.  

Verksamhetsplanering 2025 
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Årsmöte, IF Hansa-Hoburg, 25 mars 2025 kl. 18:30 
Vingården Hablingbo 

 
 Årsmötets öppnande  
 
1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 
3. Val av protokolljusterare tillika rösträknare. 
 
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
 
5. Fastställande av föredragningslista. 
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret 2024, 
 Hansaglimten nr 62. 
 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultatrapport) för det senaste 
 räkenskapsåret 2024 se sidan 36-37. 
 
8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste  
 verksamhets-/räkenskapsåret 2024 se sidan 38. 
 
9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
 
10. Fastställande av medlemsavgifter för 2025 (styrelseuppdrag).  
 Styrelsens förslag är 200 kr för samtliga medlemmar.  
 
11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det  
 kommande verksamhets-/räkenskapsåret 2025 se sidan 39-41. 
 
12. Behandling av i rätt tid inkomna motioner. 
 
13. Val av:       

a) Ordförande för en tid av ett år i tur att avgå  Johannes Forsberg  

b) Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen (7-9). 

c) Ledamöter i  styrelsen i tur att avgå: Torgny Pettersson, Rolf Mattsson 
  Ingela Mathsson, Viktoria Olsson  

 Övriga ledamöter i styrelsen:  Susanne Andersson, Eva-Pia Mattsson, 
       Oliver Lundberg, Markus Lidman 

Föredragningslista årsmöte 
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d) Fyllnadsval av ledamot i styrelsen för en tid av ett år: 
  
 
e) Suppleanter med sektionsansvar: Suppleant utses av varje styrelseledamot 

 med sektionsansvar när man inte kan 
 delta på styrelsemöten. 

 

f) Revisorer för ett år:  Linda Hallgren och Göran Nyqvist   
  Suppleant: Roger Lundberg 

 

Sektionsmedlemmar (inga val) 

g) Sektion för bordtennis: Håkan Gardell, Malte Nilsson,   
 David Nilsson, Göran Thomasson,   
 Johannes Forsberg, Frank Nilsson  

h) Sektion för fotboll: Svante Båtelsson, Lina Båtelsson 

i) Sektion för gymnastik: Eva-Pia Mattsson, Helen Söderholm,   
  Ella Smith, Vilma Jakobsson,   
  Jenny Warholtz  

j) Sektion för orientering: Viktoria Olsson, Lennart Gardelius, 
 Lina Allmungs  

k) Sektion för innebandy: Markus Lidman, Tove Jacobsson,    
  Anki Gustavsson, Sara Claesson,    
  Patrik Almqvist 

l) sektion för motion: Susann Andersson, Gunnel Österberg,   
 Åsa Lindgren, Gunnar Pettersson,   
 Jenny Nordin 

m)  val av valberedning i tur att avgå:  Gymnastik 

n) representanter vid SDF årsmöten: Utses inom varje sektion 
 
14. Utmärkelser (Årets ungdomsledare) och ev avtackningar 

15. Övriga frågor (ej av större ekonomisk betydelse)  

 - IF Hansa Hoburg Manual 
 
16. Mötet avslutas  
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